
Provincie Noord-Brabant

Stand van zaken moties en toezeggingen per 8 november 2017
Overzicht van 26-3-2015 tot 31-12-2099

Stuknr. Vergadering POHO Inhoud motie Z toezegging Stand van Zaken
3995537 Provinciale Staten 

d.d. 15-04-2016
C.A. van 
der Maat

Motie M24: Gedeputeerde Van der Maat zegt toe, 
met betrokken gemeenten en provincie Utrecht 
spoedig onderzoek naar een spoorverbinding tussen 
Breda en Utrecht verrichten. Dit onderzoek verrijken 
met een smart OV-corridor als oplossingsrichting.

4019358 Provinciale Staten 
d.d. 24-06-2016

L.W.L.
Pauli

Actuele motie M3 BREXIT en Brabant: verzoeken 
Gedeputeerde Staten te onderzoeken of er 
eventueel Nederlandse of buitenlandse bedrijven 
zijn met vestigingen in het VK die een verhuizing 
naar het Europese vaste land overwegen; naar 
inzicht van GS, de meest passende actieve lobby te 
voeren om de kans te vergroten dat deze bedrijven 
zich in Brabant willen vestigen en binnen het 
mandaat van GS, additionele acquisitie middelen in 
te zetten een eventueel vergrootte mogelijkheid die 
zich hierdoor aandient te kunnen benutten.

4020234 Provinciale Staten C.A. van Motie M9 - gereserveerde financiële middelen voor 
d.d. 10-06-2016 der Maat verbreding A58: Vragen het college: indien een

verbreding van de A58, en wel het traject Tilburg - 
Knooppunt Sint-Annabosch (in beide richtingen), de 
slimste oplossing blijkt te zijn, de í 20 mio 
gereserveerde middelen, zoals opgenomen in 
voornoemd Bidboek, aan te houden, zodat deze 
verbreding uitgevoerd kan worden.

4068497 Provinciale Staten C.A. van Toezegging uit de vergadering van PS d.d. 23
d.d. 23-09-2016 der Maat september 2016 door Gedeputeerde Van der Maat

over het over 2 jaar informeren van Provinciale
Staten over de ervaringen met betrekking tot de

Het onderzoek en de gewenste samenwerking worden thans 
voorbereid. Zodra daartoe aanleiding is informeren wij PS over 
de stappen in dat proces.

Eventuele kansen voor vestiging van bedrijven vanuit de UK naar 
Nederland zullen via de BOM en NFIA worden opgepakt. Op hel 
moment dat er leads zijn die succesvol zijn geweest, zullen wij dit 
mededelen. Vanwege bedrijfsgevoelig karakter kunnen we u hier 
op dit moment nog niet over informeren.

Tijdens Platform Internationalisering (7 juli 2017) is door de BOM 
een update gegeven over mogelijke leads sinds de motie. Ook is 
een update voorzien over het thema Brexit tijdens het platform 
Internationalisering op de Statendag van 15 december.

In september 2016 zijn marktpartijen opgeroepen om de slimste 
oplossing voor de A58 tussen Breda (knooppunt St. Annabosch) 
en Tilburg (Tilburg-West) in te zenden. Een jury heeft hieruit vier 
inzendingen geselecteerd die alle in een essay verder zijn 
uitgewerkt. Met de oplevering van de essays is de fase van 
marktverkenning afgesloten. De Programmaraad heeft besloten nu 
te starten met het organiseren en inzetten van 
gedragsmaatregelen | vervoersmanagement op de hele A58 voor 
personen en goederen als onderdeel van het programma 
SmartwayZ.NL.
De wens van PS om te monitoren op kengetallen is kenbaar 
gemaakt aan de Schoonmaak Coöperatie. De Schoonmaak 
Coöperatie heeft de managementinformatie hier inmiddels op 
aangepast en er zal in het najaar van 2018 een rapportage aan
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Schoonmaak Cooperatie. PS aangeboden worden.

PS 11-11-2016 J.J.C. van Motie M1 Kwalitieitscriteria VTH: Dragen het college 
den Hout op: Bij de bestuursrapportages in 2017 aan te 

geven welke kwaliteitsdoelen en -normen sinds 1 
januari 2017 door het college zijn vastgesteld en/of 
gehanteerd bij de vthtaken, al dan niet in overleg 
met de andere bevoegde gezagen in 
Noord-Brabant; Bij de bestuursrapportages in 2017 
aan te geven welke doorlooptijden zijn gerealiseerd 
sinds 1 januari 2017, verdeeld naar meldingen, 
aanvragen om vergunningen, doorlooptijden van 
toezichtstrajecten en doorlooptijden van 
handhavingstrajecten; hierbij gaat het steeds om 
inrichtingen waarvoor de provincie het bevoegd 
gezag is.

PS 11-11-2016 C.A. van 
der Maat

In de actualisatie van het programma provinciale 
wegen de optie van ' Gelders asfalt' meenemen als 
een van de mogelijkheden om via innovatie tot stiller 
asfalt te komen.

De keuze voor de toepassing van een bepaalde soort asfalt is 
afhankelijk van de specifieke problematiek die met een 
wegenbouwproject opgelost moet worden. Onderzoek naar de te 
kiezen verharding van wegen vindt plaats op basis van maatwerk 
in ieder wegenbouwproject en vindt borging in de kwaliteitseisen 
die PS in 2018 over het onderhoud van provinciale wegen zullen 
vaststellen.

Themavergadering H.J.A. van Gedeputeerde Van Merrienboer zegt toe dat dat de 
Ruimte Merrienb Provinciale Inpassingsplannen (PIP's) GOL
18-11-2016 oer West en GOL Oost tegelijkertijd qua besluitvorming

aan PS zullen worden voorgelegd.

Stand van zaken per 13 februari 2016: toezegging wordt pas 
gestand gedaan bij aanbieding van het stuk aan PS, dat is 
voorzien medio juli 2018

PS 11-11-2016 J.J.C. van 
den Hout

PS informeren over de uitkomsten van de evaluatie 
naar de investeringsfondsen, waaronder het GOB, 
en pas daarna een besluit nemen over een eventuele 
aanpassing van beleidskaders en financiering.

PS worden in de 1e helft van 2017 geïnformeerd over de 
uitkomsten van de evaluatie naar de investeringsfondsen, 
waaronder het GOB. Een besluit over een eventuele aanpassing 
van de beleidskaders en financiering vindt in samenhang plaats 
met de evaluatie van BrUG. Deze wordt in de 2e helft van 2017 
aan de Staten aangeboden.

PS 11-11-2016 C.A. van Richting PS t.b.v. het nieuwe actieplan Geluid de
der Maat consequenties van het verhogen of verlagen van de 

plandrempel geluid in beeld brengen.

De voorbereiding voor het Actieplan Geluid 2018 start begin
2017. Het in beeld brengen van de consequenties van het 
verhogen of verlagen van de plandrempel is daar onderdeel van.
Eind 2017 stellen wij een plandrempel vast. Hierover informeren

Zoals aangegeven in de statenmededeling over de Opdracht 
2017 wordt over termijnafhandeling, naleefpercentage en de 
mate van ernstige overtredingen periodiek gerapporteerd.
Voor wat betreft andere aspecten wordt dit zoals aangegeven 
nog nader onderzocht.
Zie hiervoor statenmededeling PS: 4116124 
Er komt spoedig een statenmededeling over de opdracht 2016, 
daar wordt dit ook in meegenomen. Overigens heeft deze motie 
betrekking op het uitvoeringsjaar 2017, de betreffende 
indicatoren maken onderdeel uit van de provinciale Burap 2017.
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wij de Staten met een statenmededeling. In het Actieplan Geluid 
verwerken we de keuze voor een plandrempel. Wij verwachten 
het Actieplan Geluid 2018 in mei 2018 vast te kunnen stellen.

4112619 PS 18-11-2016 H.J.A. van 
Merrienb
oer

Gedeputeerde van Merrienboer zegt toe dat PS 
zullen worden meegenomen bij beslissingen 
met grote financiële impact ten aanzien van de 
Brabantse aanpak van leegstand

Stand van zaken op 5 december 2016: Als voor de realisatie van 
transformaties van leegstaand vastgoed in combinatie met de 
realisatie van provinciale opgaven beslissingen met grote 
financiële impact aan de orde zijn, dan zal GS daarvoor de door 
PS vastgestelde kaders voor de betreffende provinciale opgave 
hanteren en PS conform die kaders betrekken. Als bij beslissingen 
met grote financiële impact de inzet van nieuwe provinciale 
middelen aan de orde is zal GS PS uiteraard actief betrekken 
(budgetrecht).

4122924 PS 02-12-2016 J.J.C. van 
den Hout

Gedeputeerde Van den Hout gaat na of er een 
betere systematiek kan komen t.a.v. het controleren 
op lege vergunningen bij veehouderijen

SvZ 11 juli 2017 (nog steeds geldig op 19 september 2017)
Op verzoek van Noord-Brabant is landelijk afgesproken dat 
uiterlijk op 1 januari 2018 een onderzoek wordt uitgevoerd ihkv 
de uitgifte van ontwikkelingsruimte. In dit onderzoek wordt ook 
gekeken naar de mogelijkheden om niet gebruikte ruimte (loze 
ruimte in vergunningen, meldingen, prioritaire projecten) terug te 
laten komen in het PAS-systeem. De provincie wacht dit onderzoek 
af.

4122969 PS 02-12-2016 L.W.L.
Pauli

Gedeputeerde Pauli zegt toe het breedbandfonds te 
evalueren en medio 2017 met een voorstel te komen 
over de toekomst van het Breedbandfonds Brabant

De evaluatie van het breedbandfonds is in februari 2017 
afgerond en de resultaten zijn weergegeven in het rapport van 
KplusV. In samenhang met de bestuursopdracht digitalisering 
wordt een voorstel voorbereid over de toekomst van het fonds 
(zie tevens toezegging 4187375).

4129647 PS 16-12-2016 L.W.L.
Pauli

Gedeputeerde Pauli heeft ter zake het statenvoorstel 
98 / 16 naar aanleiding van de bijdrage van de 
heer Steenbakkers toegezegd dat er nog met 
financieringsvragen naar staten wordt gekomen 
maar dat die nog een paar maanden op zich laten 
wachten.

Het Uitvoeringsprogramma innovatie High Tech Systemen en 
Materialen 2017 - 2020 kent een trapsgewijze aanpak. Het 
college komt begin 2018 met een aanvullende begrotingswijziging 
voor de financiering van de (overige) programmalijnen C en D 
binnen het uitvoeringsprogramma.

4129746 PS 16-12-2016 L.W.L.
Pauli

De gedeputeerde zegt toe naar aanleiding van de 
bijdrage van de heer Steenbakkers dat de Staten de 
valorisatieprogramma's met de startersfinanciering 
op schrift ontvangen

Het college werkt toe naar een valorisatieprogramma voor heel 
Brabant. Dit mede naar aanleiding van de 'Evaluatie 
valorisatieprogramma's Noord-Brabant' (zie Statenmededeling 
4099674, 18/10/2016). U bent schriftelijk geïnformeerd over he 
toekomstplan startup-ondersteuning via het Statenvoorstel 68/17
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'Procedure wensen en bedenkingen inzake oprichting 
Valorisatiefonds Brabant'. Hiermee is de toezegging afgedaan.

4145988 Themabijeenkomst 
Landbouw d.d. 
03-02-2017

Mw.
M.J.G.
Spierings

De evaluatie van de huidige werkwijze van de 
urgentieteam wordt meegenomen bij de 
evaluatie van de UBA. Mocht PS constateren dat 
deze evaluatie niet voldoende is volgt er 
nog een aparte evaluatie

Wij zullen de evaluatie van de huidige werkwijze meenemen in de 
evaluatie van de UBA. Mocht uw Staten zelf constateren dat deze 
evaluatie niet voldoende is, dan vragen wij uw Staten tzt ons 
college te verzoeken om een aparte evaluatie.

4180704 Provinciale Staten 
10-11-2017

L.W.L.
Pauli

Motie M1 De Toekomst van Brabant: Verzoeken het 
College om een 'Toekomstige Talenten' Agenda van 
Brabant 2025 op te stellen en hierover bij de 
behandeling van de begroting van 2018 met 
voorstellen naar PS te komen.

Er is in de begroting een verwijzing opgenomen als reactie op de 
motie.
Deze is te vinden onder 'Inleiding begroting 2018, overstijgende 
thema's uit bestuursakkoord'.

Er is een Memo gedeputeerde naar PS verzonden (01-11-2017), 
als aanvullende informatie op de tekst in de begroting.

4180714 Provinciale Staten 
21-04-2017

J.J.C. van 
den Hout

Motie M4 Omgevingsdiensten: Vragen het college 
binnen drie maanden actief alle Brabantse

Wij achten de motie (pilot) moeilijk uitvoerbaar en denken dat de 
pilot niet het gewenste resultaat oplevert. Met de Statenleden die

gemeenten te benaderen om deel te nemen aan een 
pilot die minimaal een half jaar duurt, waarbij alle 
taken en bevoegdheden in het kader van de Wabo 
volledig worden gemandateerd aan een regionale 
omgevingsdienst. Na afloop van de pilot deze te 
evalueren en de resultaten aan Provinciale Staten 
mee te delen, waarbij in ieder geval wordt 
aangegeven hoeveel efficiencywinst er is geboekt 
door partijen.

4180792 Provinciale Staten J.J.C. van Motie M13a Compensatieregeling dumping
21-04-2017 den Hout synthetisch drugsafval naar 100%: Verzoeken

de motie hebben ingediend is overleg gevoerd over het uitvoeren 
van een alternatief onderzoek. Deze Statenleden zijn het eens met 
het uitvoeren van een onderzoek naar de voor- en nadelen van 
mandaat, samen met een aantal gemeenten. We hebben 3 
bureaus uitgenodigd om met een opzet en prijsindicatie te komen 
voor het onderzoek. Inmiddels hebben we een bureau 
geselecteerd. Het bureau is gestart met het onderzoek. 10 
gemeenten hebben aangegeven deel te willen nemen. Het 
onderzoek wordt in januari 2018 afgerond met een rapportage. 
Het bovenstaande hebben we in een Statenmededeling verwoord. 
Deze ligt in week 37 voor aan GS. Na akkoord zullen wij de 
Statenmededeling in week 37 aan PS toesturen, evenals een 
algemene brief richting alle Brabantse gemeenten.
De statenmededeling en brieven zijn verstuurd. Het onderzoek 
loopt volgens planning. Afronding (rapportage) volgt in januari 
2018. Met de 3 directeuren OD's is afgesproken het onderzoek te 
agenderen in de AB's van februari 2018 (moet nog besloten 
worden in DB's).
Over de voortgang en afhandeling van deze motie en 14 a is een 
memo Gedeputeerde naar de leden van Provinciale Staten
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Gedeputeerde Staten alles in het werk te stellen om 
de landelijke overheid er van te overtuigen dat deze 
grondeigenaren recht hebben op vergoeding van 
100% van de kosten die zij moeten maken om het 
gedumpte afval van de productie van synthetische 
drugs op te laten ruimen. Provinciale staten te 
informeren over de voortgang hiervan.

4180794 Provinciale Staten J.J.C. van Motie M14a Crimineel geld voor oplossen gevolgen 
21-04-2017 den Hout criminaliteit: Spreken uit dat 100% van het geplukte

geld van drugscriminelen zou moeten worden 
gebruikt om die criminaliteit- en de vervuilende 
gevolgen daarvan te bestrijden/compenseren. 
Gedeputeerde Staten er bij de landelijke overheid 
voor moet pleiten dat al het geplukte crimineel 
drugsgeld geoormerkt wordt voor de bestrijding van 
de drugscriminaliteit en de compensatie van de 
kosten van het opruimen van (synthetisch)drugsafval. 
Gedeputeerde Staten PS informeert over de 
voortgang hiervan
Motie M16b Brabantse ZZP Voucher:Vragen GS te 
onderzoeken of het mogelijk is om in Noord-Brabant 
een scholingsvoucher in het leven te roepen voor 
ZZP-ers die minimaal twee jaar actief zijn en met een 
inkomen tot maximaal 120 procent van het Sociaal 
Wettelijk Minimum.

4180811 Provinciale Staten J.J.C. van Motie M22 Verbeterde surveillance in het
21-04-2017 den Hout buitengebied: Verzoeken GS ervoor te zorgen dat

het project SSIB blijvend ingezet kan worden en 
hiervoor voldoende financiële en/of andere 
middelen beschikbaar te stellen.

4180804 Provinciale Staten L.W.L.
21-04-2017 Pauli

gestuurd.

De Statenmededeling is in concept gereed. Afgesproken om deze 
samen met motie M13a Compensatieregeling dumping synthetisch 
drugsafval naar 100% te behandelen. . Wij verwachten de 
Satenmededeling in september/oktober in de routing te brengen. 
Stand van zaken: over de voortgang motie M14A is een memo 
Gedeputeerde verzonden op 30 oktober (documentnr. 4268084)

In de motie wordt gerefereerd aan een project in Amsterdam. Dat 
wordt dit najaar geëvalueerd. Alvorens zelf een regeling in het 
leven te roepen, lijkt het ons college raadzaam de resultaten 
daarvan af te wachten zodat we de ervaringen mee kunnen 
nemen in ons onderzoek.
Overigens wordt ook in Brabant geëxperimenteerd rond scholing 
van ZZP-ers, onder andere in het project "Innovatieve 
kennisoverdracht ZZP'ers West-Brabant". Wij zullen bezien, op 
basis van de resultaten daarvan, of verbreding in de rede ligt, 
dan wel dat een combinatie van scholingsmogelijkheden mogelijk 
is.
Ons voorstel tot invulling van de motie hebben wij voorgelegd 
aan Johan van den Hout. Insteek is borging van onze financiële 
bijdrage en een extra impuls voor SSiB. De extra impuls werken 
wij uit met de projectleider van SSiB. Een concept-voorstel ligt er. 
Dit geldt ook voor een voorstel tot begrotingswijziging en een 
Statenmededeling. Zodra wij een definitief voorstel van de

Afgedaan
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projectleider hebben, kunnen de stukken richting GS en PS. 
Afgesproken om structurele bijdrage en extra impuls niet mee te 
laten lopen in besluitvorming begroting 2018, vanwege te laat 
gereed zijn van de stukken, oa projectvoorstel extra impuls. 
Afgesproken om eerste kwartaal 2018 opnieuw voor te leggen 
aan de gedeputeerde.

4180821 Provinciale Staten 
21-04-2017

H.J.A. van 
Merrienb
oer

Motie M35a Brede Welvaartsindicator voor
Brabant: verzoeken Gedeputeerde Staten om te 
onderzoeken op welke wijze de Brede 
Welvaartsindicator samen met/in samenspraak met 
andere provincies in IPO-verband kan worden 
gehanteerd en hierover Provinciale Staten te 
informeren,

21 juni: In ambtelijk IPO overleg is door andere provincies 
aangegeven dat er vooralsnog geen behoefte en draagvlak is 
voor het hanteren van de Brede Welvaartsindicator. De 
samenstellers van de Brede Welvaartsindicator zijn voornemens 
een regionale versie te ontwikkelen. Als deze beschikbaar is, 
wordt een nieuwe poging gedaan om binnen IPO-verband 
hiermee aan de slag te gaan.

Op 27 oktober is het rapport uitgereikt aan Arno Uilenhoet en
Erik van Merrienboer. In het vervolg wordt o.a. contact gezocht 
met BrabantKennis hoe de opbrengsten kunnen landen in de 
perspectiefnota 2018.

4180830 Provinciale Staten 
21-04-2017

J.J.C. van 
den Hout

Motie M39 Klein leuk spul in de Brabantse natuur 
(wezel, otter hermelijn): Dragen Gedeputeerde
Staten op om de subsidieregeling verbindingen en 
landschap Noord-Brabant uit te breiden met 
mogelijkheden voor de wezel, otter en hermelijn; 
Provinciale Staten bij de begroting 2018 een 
voorstel voor te leggen met kosten en dekking 
hiertoe.

Aan de motie wordt invulling gegeven door:

^ Huidige regeling wordt beoordeeld op de mogelijkheden voor 
ontsnipperingsmaatregelen voor de soorten Otter, Wezel en 
Hermelijn.
^ Bepalen relatie met onderzoek naar resterende knelpunten 
provinciale en gemeentelijke wegen voor fauna 
^ Bepalen relatie met begroting 2018

4180858 Provinciale Staten 
21-04-2017

Mw.
M.J.G.
Spierings

Motie M41 Scharrelt u even een kippencoalitie bij 
elkaar: Dragen het College van GS op te 
onderzoeken op welke - niet financiële - wijze kan 
worden bijgedragen aan de wens van de 
koplopende pluimveehouders om een fijnstof 
reducerend stalconcept te realiseren waarbij vrije 
uitloop mogelijk is; PS hierover via een 
Statenmededeling uiterlijk in december 2017 te 
informeren

Wij nemen de uitwerking van deze motie mee in de integrale 
uitwerking van onze inzet op het stimuleren van ontwikkeling van 
nieuwe stalconcepten. Voor de pluimveehouderij zullen wij uw 
Staten hierover niet apart berichten in een statenmededeling in 
december. Uw Staten worden in het voorjaar 2018 nader 
geïnformeerd over innovatieve stalconcepten voor de 
verschillende type veehouderijen.

4180878 Provinciale Staten H.J.A. van Motie M45 Beweging met sleutelprojecten: In (een bijlage bij) de begroting 2018 wordt de methodiek om te
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21-04-2017 Merrienb

oer
verzoeken Gedeputeerde Staten op om voortvarend 
door te gaan met het in beeld brengen en 
ontwikkelen van sleutelprojecten; in de begroting 
2018 een substantieel aantal sleutelprojecten in het 
MIP voor te leggen aan Provinciale Staten; een 
maximale synergie te realiseren middels inzet van het 
investeringskrediet ontwikkelbedrijf.

komen tot (financiële) afwerking gepresenteerd. GS doen PS een 
voorstel om verkenningen voor een aantal projecten uit te voeren.

4187375 PS d.d.
21-04-2017

L.W.L.
Pauli

Ged. Pauli zegt toe bij de uitwerking van de 
bestuursopdracht over digitalisering ook te kijken 
naar de gevolgen voor de arbeidsmarkt en het 
arbeidsmarktbeeid. Tevens hierin mee te nemen de 
evaluatie van het breedbandfonds en een voorstel 
over de toekomst van het Breedbandfonds Brabant 
(zoals toegezegd in PS van 2 december 2016).

In de Bestuursopdracht Digitalisering wordt de evaluatie van het 
Breedbandfonds en een voorstel over de toekomst van het 
Breedbandfonds Brabant meegenomen. Op 1 december vindt een 
oordeelsvormende PS bijeenkomst rondom de evaluatie van het 
Breedbandfonds Brabant plaats. Op 23 februari 2018 wordt een 
Statenvoorstel Digitalisering aangeboden aan PS. Onderdeel 
daarvan is de evaluatie en zijn voorstellen over de toekomst van 
het Breedbandfonds Brabant, naast andere 
digitaliseringsvoorstellen.

Digitalisering wordt ook ter hand genomen in het 
Arbeidsmarktbeleid. In het kader van Pact Brabant wordt door
BZW, SER, Reshoring Connection en provincie verkend welke 
kansen digitalisering en robotisering biedt voor de arbeidsmarkt. 
Daarin worden tevens verbindingen gelegd met initiatieven die 
zich daarop richten als JADS, Robot academie etc. Dit moet leiden 
tot gemeenschappelijke aanpak voor verzilveren kansen als 
gevolg van digitalisering en robotisering.

4191830 Themabijeenkomst
Energie
19-05-2017

Mw.
M.J.G.
Spierings

Gedeputeerde Spierings zegt toe om PS, in het 
najaar, te informeren over de resultaten van de 
regionale energie strategieën.

Uw Staten worden hierover in december geïnformeerd met een 
statenmededeling.

4191888 Provinciale Staten 
d.d. 19-05-2017

H.J.A. van 
Merrienb
oer

Motie M1 Versterken Controlerende taak 1: 
verzoeken Gedeputeerde Staten bij behandeling 
van de jaarrekening 2017 van de Provincie Noord 
Brabant een verantwoordingsbrief, naar voorbeeld 
van onze nationale verantwoordingsbrief, toe te 
voegen; voor de bepaling van de 
focusonderwerpen in een later stadium met PS in 
overleg te gaan.

27 juni 2017: uitvoering van deze motie wordt betrokken bij 
evaluatie jaarrekening/perspectiefnota 2017 en voorbereiding
P&C cyclus 2018.



Stuknr. Vergadering POHO Inhoud motie Į toezegging Stand van Zaken Afgedaan
4198155 PS d.d.

21-04-2017
J.J.C. van 
den Hout

Ged. Van den Hout zegt n.a.v. motie M46a toe om 
in aanwezigheid van PBL, NVWA, RVO, openbaar 
ministerie, functioneel parket, politie, ZLTO, LTO en 
NVV een informatiebijeenkomst te organiseren over 
mestfraude.

4201048 Provinciale Staten 
d.d. 09-06-2017

J.J.C. van 
den Hout

Gedeputeerde Van den Hout zegt toe met een 
notitie te komen over de rol en positie van de 
provincie in de gemeenschappelijke regelingen bij de 
omgevingsdiensten. In deze notitie wordt ingegaan 
wat en op welk moment er in PS ingebracht moet 
worden voor discussie en tevens gaat de 
gedeputeerde zijn visie geven over of het zinvol is 
voor de provincie te komen met een nieuwe visie op 
de gemeenschappelijke regeling.

De notitie zal in oktober worden besproken in het BO.

4203806 Provinciale Staten 
d.d. 19-05-2017

J.J.C. van 
den Hout

Gedeputeerde Van den Hout
In de evaluatie van BrUG, die voorafgaand aan de 
behandeling van de Begroting 2018 aan PS wordt 
aangeboden, rapporteren over de bij de instelling 
van het Groen Ontwikkelfonds Brabant 
overeengekomen indicatoren.

PS worden in de 1e helft van 2017 geïnformeerd over de 
uitkomsten van de evaluatie naar de investeringsfondsen, 
waaronder het GOB. Een besluit over een eventuele aanpassing 
van de beleidskaders en financiering vindt in samenhang plaats 
met de evaluatie van BrUG. Deze wordt in de 2e helft van 2017 
aan de Staten aangeboden. PS informeren over de uitkomsten 
van de evaluatie naar de investeringsfondsen, waaronder het
GOB, en pas daarna een besluit nemen over een eventuele 
aanpassing van beleidskaders en financiering.
J.J.C. van 
den Hout

Afgedaan

4208064 PS 20-11-2017 L.W.L.
Pauli

Gedeputeerde Pauli zegt toe om na de zomer het 
rapport van Technopolis ten aanzien van de studie 
naar kennis en onderwijs te doen toekomen.

Via Memo Gedeputeerde wordt de rapportage studie Kennis en 
onderwijs van Technopolis aangeboden aan de 
procedurevergadering van 20 november a.s.

4211435 PS 07-07-2017 C.A. van 
der Maat

Motie M1 - Niet van 't padje af voor pedelec: 
Verzoeken het College van Gedeputeerde Staten 
om: Te onderzoeken waar wegvakken bestaan die 
zijn gelegen binnen de bebouwde kom, waarbij het 
toelaten van de speed-pedelec op de rijbaan in de 
huidige situatie een onacceptabel 
verkeersveiligheidsrisico heeft, en waar aanvullende 
maatregelen wenselijk zijn. Daar waar binnen de

1. De weginspecteurs zijn gestart met een inventarisatie van de 
knelpunten op de provinciale wegen;
2. Het onderwerp is op de agenda gezet in het 
BrabantStadFietst-overleg;
3. Er is contact geweest met de politie om dit samen op te 
pakken.
Als deze acties zijn voltooid zal PS middels een memo 
gedeputeerde worden geïnformeerd.
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bebouwde kom op provinciale wegen 
veiligheidsrisico's bestaan, deze te beperken op een 
zo goed mogelijke wijze. Daarbij te verkennen of de 
Gelderse aanpak (te weten een onderbord 'Pedelecs 
toegestaan' en de maximumsnelheid voor 
speed-pedelecs beperken tot 30 km/u) ook voor 
Brabant wenselijk is. In gesprek te gaan met steden 
en regio's om het faciliteren van de speed-pedelec 
Brabantbreed te regelen. In kaart te brengen waar 
obstakels (lees: paaltjes) snelfietspaden onnodig 
versmallen en deze, waar mogelijk, weg te nemen.

4211437 PS 07-07-2017 Mw.
M.J.G.
Spierings

Motie M9a - Geen risico's met de volksgezondheid: 
Verzoeken Gedeputeerde Staten om zo snel mogelijk 
na vaststelling van de wijziging Verordening ruimte 
te komen tot een gezondheidskader voor 
mestverwerkende installaties en hierover te 
rapporteren aan Provinciale Staten.

Wij stellen eind 2017/ begin 2018 een nieuwe beleidsregel vast 
over gezondheid irt mestbewerkingsinstallaties. Uw staten worden 
tzt hierover geïnformeerd.

4211470 PS 07-07-2017 J.J.C. van Motie M5 - Meten is weten-2: Verzoeken
den Hout Gedeputeerde Staten De huidige inspanning inclusief 

kosten van stikstofmetingen in Brabant in kaart te 
brengen; De meerjarige resultaten van de 
stikstofdepositiemetingen te delen met PS; richting PS 
met een voorstel te komen hoe we de 
stikstofdepositie waar nodig beter kunnen meten en 
monitoren en waar dit extra geld kost; Dit voorstel 
via een begrotingswijziging voor te leggen aan PS.

Uw Staten zullen hierover in oktober geïnformeerd worden.

4211480 PS 07-07-2017 J.J.C. van 
den Hout

Motie M11 - Promoot de Potstal: Verzoeken 
Gedeputeerde Staten om: Te onderzoeken in de 
uitwerking van het nieuwe stikstofbeleid ten aanzien 
van veehouderijen rekening gehouden kan worden 
met natuurlijke stikstofreducerende methoden, zoals 
de potstal of natuurlijke vanggewassen op het erf. 
Hierover te rapporteren aan Provinciale Staten.

Deze motie vindt uitwerking in de op 11 oktober 2017 
toegezonden Statenmededeling (4258432) en 
uitvoeringsprogramma "Ondersteunende maatregelen versnelling 
transitie veehouderij", Hoofdstuk 2 Paragraaf 2.1 Bevorderen 
innovatieve systemen (pagina 14).

4211492 PS 07-07-2017 J.J.C. van Motie M18 - Moreel appel op retailsector om de
den Hout verduurzaming van de agrarisc: PS spreken uit dat 

zij een klemmend moreel appel doen op alle

Motie doet een appel op sleutelfiguren in de retailsector en bevat 
geen actie/verzoek aan GS.

Afgedaan

Afgedaan
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sleutelfiguren in de retailsector om hun 
maatschappelijke verantwoordelijkheid te nemen ten 
einde de verduurzaming van de agrarische sector te 
ondersteunen.

4211510 PS 07-07-2017 J.J.C. van 
den Hout

Motie M19a - innovatieve maatregelen om de 
veehouderij ook op de lange: Dragen
Gedeputeerde Staten op: Sterk in te zetten op 
innovatieve maatregelen om de veehouderij ook op 
de lange termijn te verduurzamen. Een 
stimuleringstraject te ontwikkelen waardoor vanaf 
het moment dat het technisch mogelijk is, vooral 
stallen met nieuwe systemen mogen worden 
gebouwd, waarbij een goede leefomgeving, 
volksgezondheid, milieu en dierenwelzijn zo goed 
mogelijk worden gegarandeerd.

Deze motie is uitgewerkt in de Statenmededeling en het 
uitvoeringsprogramma "Ondersteunende maatregelen versnelling 
transitie veehouderij", Hoofdstuk 2 Paragraaf 2.1 Bevorderen 
innovatieve systemen (pagina 14), die op 11 oktober 2017 naar 
uw Staten is verstuurd.

4231955 PS 07-07-2017 Mw.
M.J.G.
Spierings

Gedeputeerde Spierings zegt toe om het onderzoek 
naar de huisartsengegevens toe te sturen zodra dit 
beschikbaar is en te bekijken wat dit betekent voor 
het moratorium ten aanzien van de geitenhouderijen

Uw Staten zullen de resultaten van het onderzoek ontvangen, 
zodra deze beschikbaar zijn.

4231962 PS 07-07-2017 J.J.C. van 
den Hout

Gedeputeerde Van den Hout zegt toe om een 
kaartje toe te sturen met daarom alle meetpunten 
ammoniak in en rond natura 2000 gebieden

Kaartje maakt onderdeel uit van de Statenmededeling die op 11 
oktober is verstuurd aan uw Staten (documentnr. 4256593)

4232102 PS 07-07-2017 J.J.C. van Gedeputeerde Van den Hout zegt toe n.a.v. M18 
den Hout om een moreel appel te doen op alle partijen die 

onderdeel zijn van de keten die te maken hebben 
met de veehouderij om hun maatschappelijke 
verantwoordelijkheid te nemen teneinde de 
verduurzaming van de agrarische sector te 
ondersteunen

4232672 Woordvoerdersov L.W.L. Ged. Pauli zegt toe: PS krijgen de wekelijkse Haagse
erleg Bestuur en Pauli lobbybrief; als dat niet zo is gaat de gedeputeerde
Financiën d.d. dat organiseren.
07-07-2017

4232689 Woordvoerdersov 
erleg Bestuur en 
Financiën van d.d.

H.J.A. van 
Merrienb
oer

Gedeputeerde Van Merrienboer neemt mee dat PS 
hecht dat GS kijken naar hun woordvoering in het 
kader van de jaarrekening;

Dhr. Pauli heeft dit idee besproken in de rondvraag van het IPO 
bestuur op 21 september j.l.
Het ipo gaat hierover nadenken en komt hier op terug bij de 
provincie Noord-Brabant. Wordt vervolgd.
11 oktober 2017: Bij ieder P&C document wordt door GS een 
woordvoeringsstrategie opgesteld. Door gedeputeerde wordt 
onderzocht welke mogelijkheden er zijn rond de

Afgedaan

Afgedaan

Afgedaan
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07-07-2017 jaarverantwoording 2017 zodat beter kan worden aangesloten 

bij de behoeften van PS.
4232698 Woordvoerdersov 

erleg Bestuur en 
Financiën van d.d. 
07-07-2017

H.J.A. van 
Merrienb
oer

Gedeputeerde Van Merrienboer denkt na over de 
opzet van de P&C-cyclus en mogelijkheden tot 
bijsturing en de wijze waarop dit te agenderen. Dit 
is mee te nemen (mogelijk via het presidium) naar he 
platform P&C.

1 november 2017: De cyclus en mogelijkheden worden 
beschreven en ingebracht in het platform P&C op 15 december 
2017. Hierin worden ook de toezeggingen meegenomen die zijn 
gedaan tijdens de behandeling van de Burap 2017 in Provinciale 
Staten.

4252322 Provinciale Staten C.A. van Motie M4 - onderzoeksrapport Zuidelijke
08-09-2017 der Maat Rekenkamer naar verkoop van Attero: Verzoeken

Gedeputeerde Staten om: 1) Z.s.m. met een nota 
richting PS te komen waarin in ieder geval wordt 
gemeld: welke maatregelen men t.a.v. de archivering 
specifiek heeft genomen? Welke verbeterslagen / 
suggesties zijn geïdentificeerd? Welke inmiddels al 
zijn opgepakt/ doorgevoerd? Het tijdspad wanneer 
deze maatregelen zijn afgerond? Hoe GS deze 
verbeteringen duurzaam wil borgen in de 
organisatie? 2) Om met de Zuidelijke Rekenkamer in 
een verdiepend gesprek te gaan om te kijken hoe 
men kan leren van hun expertise/ervaringen.

Er is eind oktober een gesprek geweest met de Zuidelijke 
Rekenkamer. De input uit dit gesprek verwerken we in de nota 
voor PS.

4253005 Themabijeenkomst 
Energie d.d. 
08-09-2017

Mw.
M.J.G.
Spierings

PS informeren over wat er in de opdracht aan de 
Omgevingsdiensten is opgenomen over handhaving 
van energiebesparing door bedrijven.

Deze informatie ontvangt u in oktober.

24/10 Akkoord memo gedeputeerde, memo toegestuurd aan 
griffie en aangemeld voor de procedure vergadering

4253010 Themabijeenkomst Mw. Daar waar mogelijk inzichtelijk maken wat de diverse
Energie d.d. M.J.G. voorstellen uit het aanvullende
08-09-2017 Spierings investeringsprogramma opleveren aan

energiebesparing danwel opwekking van duurzame 
energie.

Deze toezegging is afgehandeld. Uw Staten hebben begin 
november het aanvullend investeringsvoorstel ontvangen, waarin 
dit punt, daar waar mogelijk, is meegenomen.

4253013 Themabijeenkomst 
Energie d.d. 
08-09-2017

Mw.
M.J.G.
Spierings

PS informeren over de consequenties op de 
Brabantse energieagenda van het nieuwe 
regeerakkoord, zodra dat er is.

Deze toezegging is afgehandeld. Uw Staten hebben hierover 
begin november een memo gedeputeerde ontvangen.

4253015 Themabijeenkomst Mw. Inzichtelijk maken op welke wijze de conclusies en
Energie d.d. M.J.G. aanbevelingen van het rapport van CE Delft in de
08-09-2017 Spierings voorstellen uit het aanvullende

investeringsprogramma worden meegenomen.

Deze informatie ontvangt u ten tijde van de 100% versie van het 
investeringsprogramma.

Afgedaan

Afgedaan

Afgedaan

Afgedaan



Stuknr.
4254023

Vergadering
Themabijeenkomst
Samenleving
8-9-2017

POHO
H.A.J.M.
Swinkels

Inhoud motie Į toezegging
GS gaan constructief in overleg en hierbij naar de 
gevolgen kijken ten aanzien van educatie met 
philharmonie zuidnederland'

Stand van Zaken
De philharmonie zuidnederland heeft aangegeven tot eind 
oktober nodig te hebben voor een aangepast plan en we gaan in 
november hierover met hen in overleg

4254144 Woordvoerdersov 
erleg Mobiliteit 
8-9-2017

C.A. van 
der Maat

PS te informeren over het proces rondom het 
perspectief van Eindhoven Airport en de 
uitgangspunten waarmee GS zullen deelnemen aan 
dat proces, zodra daarover meer bekend is.

PS zal worden geïnformeerd indien er meer bekend is over het te 
doorlopen proces.

4254217 Themabijeenkomst
Ruimte
15-09-2017

H.J.A. van 
Merrienb
oer

Gedeputeerde Van Merrienboer zegt toe in het 
(ontwerp)PIP te borgen dat een technologisch 
monitoringsysteem wordt ingezet ten aanzien van de 
normen voor geluid en slagschaduw

11 oktober 2017: Windmolens produceren veel data over 
opbrengsten, geluid, slagschaduw etc. Samen met ontwikkelaars 
wordt de komende maanden (in het vergunningentraject) 
onderzocht, hoe met de nieuwste technieken, deze data wordt 
ontsloten en gebruikt voor monitoring en handhaving van de 
molens langs de A16.

4254241 Themabijeenkomst 
Ruimte 15-9-2017

H.J.A. van 
Merrienb
oer

Gedeputeerde Van Merrienboer zegt toe om 
inzichtelijk te maken wat in de MER al is onderzocht 
ten aanzien van de ecologische consequenties van 
hoge of lage windmolens en bij het VKA nog 
specifieker in te gaan op de gevolgen voor ecologie

1 november 2017: de memo gedeputeerde wordt uiterlijk vrijdag
3 november aan PS verzonden

4254264 Themabijeenkomst 
Ruimte 15-9-2017

H.J.A. van 
Merrienb
oer

Gedeputeerde stuurt een notitie met daarin de 
mogelijkheden om het ontwikkelbedrijf in te 
zetten voor de duurzame energietransitie

4 oktober 2017: de planning is om de notitie in het eerste 
kwartaal 2018 naar PS te sturen.

4259538 Provinciale Staten 
d.d. 22-09-2017

L.W.L.
Pauli

Een themabijeenkomst te organiseren rondom het 
provinciaal financieel instrumentarium voor 
bedrijven, in breed perspectief

We geven een toelichting op het provinciaal financieel 
instrumentarium voor het innovatief MKB tijdens de 
themabijeenkomst over het innovatiefonds en het valorisatiefonds 
op 17 november. Dit in overleg met de griffie.

4259548 Provinciale Staten 
d.d. 22-09-2017

L.W.L.
Pauli

De algemene voorwaarden van de Europese 
Investeringsbank (EIB) en het Europees 
Investeringsfonds (EIF), zoals ze op dit moment 
beschikbaar zijn, aan PS te doen toekomen

Memo van Gedeputeerde Pauli is op d.d. 24-10-2017 
aangeboden aan
PS met nummer 4265852.

4262680 Themabijeenkomst 
Landbouw d.d. 
22-09-2017

Mw.
M.J.G.
Spierings

Toezegging uit de Themavergadering Landbouw van 
d.d. 22-09-2017 door gedeputeerde Spierings toe 
om te komen met een reactie op de brief van de 
ZLTO en de BAJK en inzichtelijk maken wat het 
pakket betekent voor de Brabantse veehouder

De reactie op de brieven van ZLTO en BAJK volgt in november.

4265930 Themabijeenkomst
Samenleving

H.A.J.M.
Swinkels

Halverwege volgend jaar kunnen we een schets 
geven hoe we weer nieuwe instrumenten hebben

Voor de zomer van 2018 ontvangen Provinciale Staten een 
voortgangsrapportage met de gevraagde informatie.

Afgedaan

Afgedaan

Afgedaan
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13-10-2017 ontdekt, hoe we die uit ontwikkelen, hoe dit 

terugslaat voor een deel in de provinciale 
organisatie, dan wel hoe andere maatschappelijke 
organisaties en partijen daar een rol in willen 
pakken

4269811 Provinciale Staten H.A.J.M. Actuele motie M1 - Nationaal Designmuseum in het
d.d. 27-10-2017 Swinkels Evoluon: verzoeken Gedeputeerde Staten om bij de

minister, verantwoordelijk voor cultuur, aan te 
dringen op het vestigen van een nationaal museum 
voor design in Eindhoven; met Philips, gemeente 
Eindhoven, Designacademy en andere partners 
zoals bijvoorbeeld ASML, in overleg te treden, om 
het Evoluon te ontwikkelen tot dit nationaal museum 
voor design.

4269819 Provinciale Staten 
d.d. 27-10-2017

H.J.A. van 
Merrienb
oer

Motie M3 - Bestuursrapportage 2017: Verzoeken 
Gedeputeerde Staten om de genormeerde 
onderbesteding van maximaal 10% in de 
jaarrekening te meten ten opzichte van de 
oorspronkelijke jaarlijkse begroting in plaats van de 
BURAP.

4269829 Provinciale Staten 
d.d. 27-10-2017

H.J.A. van 
Merrienb
oer

Motie M4 - Bestuursrapportage 2017: Verzoeken
Gedeputeerde Staten om eenduidige en 
transparante bewoordingen te gebruiken in de
bestuursrapportage; maximaal 3 woorden te 
gebruiken in de gehele bestuursrapportage om op, 
voor en achter in uitvoering te duiden; In de gehele 
bestuursrapportage streefwaarden op te nemen; Bij 
concrete streefwaarden, concrete resultaten op te 
nemen, indien er geen meetbare resultaten zijn een 
korte toelichting te geven waarom deze niet 
beschikbaar zijn.

4269876 Themabijeenkomst Mw. Gedeputeerde Spierings zegt toe een lijst aan PS te De lijst met gesprekspartners wordt in november aan uw Staten
d.d. 27-10-2017 M.J.G. sturen met daarop de partners rond de gestuurd.

Spierings ondersteunende maatregelen transitie veehouderij en 
indien beschikbaar de geformaliseerde schriftelijke 
afspraken.



Stuknr.
4269893

Vergadering
Provinciale Staten 
d.d. 27-10-2017

POHO Inhoud motie Į toezegging
Mw. Ged. Spierings zegt toe via een memo gedeputeerde
M.J.G. PS te informeren over de ontwikkelingen van het 
Spierings onderzoek naar de gezondheidseffecten rondom 

geitenhouderijen.

4269900 Provinciale Staten H.J.A. van Gedeputeerde Van Merrienboer zegt toe om in het
d.d. 27-10-2017 Merrienb platform Planning å Control te bespreken of de

oer behandeling van de Bestuursrapportage vervroegd
kan worden naar de 1e of 2e PS-vergadering na het
zomerreces.

4269989 Provinciale Staten 
d.d. 27-10-2017

H.J.A. van 
Merrienb
oer

4270022 Provinciale Staten 
d.d. 27-10-2017

J.J.C. van 
den Hout

"Gedeputeerde Van Merrienboer zegt toe dat 
zodra het nieuwe administratiesysteem actief is per 
kwartaal de grote afwijkingen, n.a.v. de 
kwartaalafsluiting, te rapporteren aan PS. Uiterlijk 
voor de nieuwe bestuursperiode wordt een meer 
passend rapportagecyclus opgeleverd. Dit zal in 
samenwerking met PS worden in het Platform P&C 
worden opgezet en uitgewerkt."
Gedeputeerde Van den Hout zegt toe PS dit jaar 
schriftelijk te informeren over onder andere het 
STIKA, de norm voor het wegbeheer, de stand van 
zaken van Motie 15 (Bijenmengsel) en hoe het 
landbouwbeleid van de EU beter ingezet kan

Stand van Zaken
Zie ook toezegging 4231955.
Vooruitlopend op de opdrachtverlening voor het onderzoek naar 
bronnen en maatregelen in relatie tot het longontstekingsrisico bij 
geitenhouderijen heeft het ministerie van VWS opdracht gegeven 
om te starten met het huisartsenonderzoek 2014-2016.
NIVEL en IRAS verzamelen op dit moment de benodigde gegeven: 
voor het huisartsenonderzoek:
- huisartsengegevens over de jaren 2014-2016;
- gegevens over de geitenhouderijen.
Naar verwachting zullen in eerste kwartaal van 2018 de eerste, 
voorlopige resultaten, beschikbaar komen.
Tijdens gesprekken met ministeries en onderzoekers is door ons 
gevraagd naar mogelijkheden om bij te dragen aan versnelling 
van het huisartsenonderzoek. Deze vragen hebben tot nu toe 
geen duidelijkheid over mogelijkheden opgeleverd.
Het onderzoeksvoorstel voor het bronnen en maatregelen 
onderzoek wordt binnenkort verwacht en zal o.a. met de 
provincie Brabant worden afgestemd.

Afgedaan
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worden. Ook worden PS geïnformeerd waar het 
geld bij de vorige bijenimpuls naar toe is gegaan en 
waar het geld bij de huidige impuls naar toe zal 
gaan.

Stand van Zaken Afgedaan

4270026 Provinciale Staten J.J.C. van Gedeputeerde van den Hout zegt toe voor eind 
d.d. 27-10-2017 den Hout 2017 te komen met een evaluatie over de

handhavingskoers en het VTH-beleid
4270051 Provinciale Staten 

d.d. 27-10-2017
J.J.C. van 
den Hout

Gedeputeerde Van den Hout zegt toe dit jaar nog 
te komen met een notitie waarin de conclusies staan 
n.a.v. de gesprekken over het programma SSiB.
Deze notitie kan meegenomen worden in de 
themabijeenkomst waarna de staten kunnen spreken 
over de vraag of en hoe het SSiB na 2019 
structureel gemaakt kan worden.


